
Veteranstrategi

Som opfølgning på en debat på DPF’s repræsentantskabsmøde i 2022. Konkluderede formanden for 
DPF, at bestyrelsen ville tage emnet om veteranernes placering i DPF op på et bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen besluttede i august måned, at sætte emnet på dagsordenen til dette 
repræsentantskabsmøde.

Som gruppe udgør veteraner på +55 år ca. 85 % af DPF klubbernes medlemmer. 

Af drøftelsen på repræsentantskabsmøde i 2022, kunne man udlede, at der var et ønske om, at 
man i DPF håndterer veterangruppen anderledes i fremtiden.

Af drøftelserne sidste år kom det frem, at man ønskede en drøftelse af, om der skulle ske 
ændringer inden for både turneringsområdet og inden for veteranernes internationale status.

Derfor lægges der op til en drøftelse af følgende tema: 



Hvorledes ønsker repræsentantskabet at veteranernes 
placering skal være i fremtiden?
Skal veteranerne have et særligt stående udvalg i DPF’s 
bestyrelse på lige fod med TU, EU og DU, eller skal der ske 
ændringer på udvalgte områder?

Hvis Ja.
Hvilke områder skal det 

nye udvalg så varetage i 
fremtiden? Fx DVC, SSBF, 
Landshold, osv.

Hvis Nej
Hvilke områder ønskes der en 

anderledes organisering af 
veteranområdet i fremtiden?
Fx ranglisteturneringer, ny DVC, 
SSBF, landshold m.v.
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